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Raadadviescommissie Welzijn 
(12762\.....) 

BESLUITENLIJST 
 

 

Datum  : dinsdag 5 april 2011 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  

    (raadslid GBN), de heer F.C.M. van het Hoofd (raadslid CDA), mevrouw  

  P.M. Scheffers – van Vuuren (burgercommissielid CDA), de heer C.F. van 

  Wendel de Joode (raadslid VVD), de heer J.A. Kapelle (burgercommissielid  

  VVD), de heer G.J. van Weelden (raadslid SGP), de heer J.H. Vink 

  (burgercommissielid SGP), de heer J. Stern (burgercommissielid PvdA), de 

  heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer M. den Besten (burgercommissielid 

  LB), de heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G. 

  Steenbergen (raadsgriffier) en de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder). 

Afwezig m.k. : de heer H.J. Verseijl (raadslid CDA), mevrouw M.J. van der Logt  

    (burgercommissielid GBN) en mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA). 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering. De heer Van Tellingen (VT) komt iets later. 

Er is bericht van verhindering ontvangen van mevrouw Van der Logt (GBN), 

mevrouw Challik (PvdA) en de heer Verseijl (CDA). 

 

2. Spreekrecht burgers 

 Van het spreekrecht is in deze vergadering geen gebruik gemaakt. 

 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Presentaties 

 Er is in deze vergadering een presentatie gehouden door: 

- de heer H. Vogelaar (directeur Lander) over de ontwikkelingen m.b.t. de 

sociale werkvoorziening. De presentatie is ondersteund door een korte 

bijdrage van de heer R. van Dooijeweert (lid OR Lander). 

 

5. Besluitenlijst van de vergadering van 11 januari 2011 (inclusief Lijst toezeggingen) 

 

 

 

Actie 

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt naar de voortgang m.b.t. het tekenen 

van het convenant door de voetbalverenigingen. Haar is ter ore gekomen dat ze niet 

gaan tekenen. Wat is nu de stand van zaken? Graag ziet ze dit onderwerp in de 

volgende raadcyclus op de agenda geplaatst als bespreekstuk. Het opstellen van 

extra regels voor de voetbalverenigingen druist natuurlijk wel in tegen de opdracht 

tot vermindering van de regelgeving voor burgers door de overheid. Ook worden 

de voetbalverenigingen al geconfronteerd door scherpere regelgeving vanuit de 

KNVB. Ze heeft vernomen dat veel vrijwilligers moeite hebben met het convenant. 
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Wethouder Verwoert antwoordt dat dit het beleidsterrein van collega-wethouder 

Koedam is. Hij kan melden dat zijn collega hier druk mee bezig is en dat de basis 

gezocht wordt in geen alcoholgebruik tijdens jeugdwedstrijden in de kantines. 

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) zegt dat ze vindt dat dit convenant niet alleen 

voor voetbalverenigingen zou moeten gelden, maar voor alle sportverenigingen 

waarbij jeugdwedstrijden aan de orde zijn. 

 

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt n.a.v. punt 5-1 of er al is gesproken met 

de thuishulporganisaties m.b.t. de nalatigheid in de vervanging bij ziekte en 

vakantie. 

Toezegging wethouder Verwoert: hij gaat dit schriftelijk in een Memo 

beantwoorden. 

 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 

6.1 Lijst ingekomen stukken 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Welzijn als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

6.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 Wethouder Verwoert doet 3 mededelingen: 

1. JOP Ophemert: er is een gesprek gevoerd op 16 maart met de bevolking en 

daarin is de afspraak gemaakt, dat de gemeente locaties gaat inventariseren. 

Die locaties worden met de burgers van Ophemert weer doorgesproken op 

een te houden inloopavond. Voorkeur geniet de locatie in het toekomstige 

plan Slingerbos, waarvoor al diverse hobbels zijn weggenomen. Het streven 

is erop gericht dat de JOP in Ophemert nog voor de zomer gerealiseerd zal 

zijn. Positieve bijvangst van het overleg met de bevolking is ook dat er 

afgesproken is tot een vrijwillige opknapbeurt van “de Schelp” op 26 april 

2011. 

2. Nieuwsbrief Fluvium: hierin staat foutief te lezen dat mw. C. Maas als 

nieuw bestuurslid is benoemd. Hier heeft het college gelijk actie op 

ondernomen, daar mevrouw Maas slechts is voorgedragen als bestuurslid 

en zij door de gemeenteraden benoemd moet worden. Dit laatste zal uw 

raad in de volgende cyclus ter besluitvorming worden voorgelegd. 

3. Avond-wandel-4-daagse Neerijnen: ook hierover is de berichtgeving in de 

krant niet helemaal juist weergegeven. De regels die de vereniging 

opgelegd heeft gekregen, is Rijksregelgeving opgesteld i.s.m. 

wandelsportbond. Het gaat vooral over de veiligheid van de wandelaars. Zo 

dient men zich digitaal aan te melden, moet er een calamiteitenplan zijn 

opgesteld en is het verplicht om verkeersregelaars in te zetten. Deze 

uitgebreidere regelgeving is de reden dat veel vrijwilligers ermee zijn 

gestopt. Samenwerking met andere wandelsportverenigingen is ook geen 

gangbare weg gebleken. 

 

Wethouder Verwoert geeft m.b.t. de regionale samenwerking voor zijn 

programmaraden aan, hoofdthema’s voor de komende jaren zijn: aanpak 
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gezondheidsprobleem, onderwijsachterstand en de problematiek aan de onderkant 

van de arbeidsmarkt. 

 

7. Stukken ter bespreking 

7.1 Voortgangsnotitie Centrum Jeugd en Gezin (CLG) Neerijnen 

 Wethouder Verwoert geeft een inleidende toelichting, als update na het 

gereedkomen van deze notitie. Het een wettelijke verplichting. Er komen 2 

contactpunten CJG in Neerijnen, die gehuisvest gaan worden in de bestaande 

consultatiebureaus Waardenburg en Haaften. Op termijn zullen deze contactpunten 

worden ondergebracht in de beide te bouwen Kulturhuzen. Ook in de basisscholen 

zullen Multidisciplinaire teams actief zijn. Het CJG is opgenomen als programma-

onderdeel in het programma Zelfredzaam van Regio Rivierenland. Er zijn geen 

extra lokale financiële middelen voor nodig.  

De heer Beukers (LB) vraagt of de vanavond uitgereikte folders ook op de 

scholen wordt verspreid. 

Wethouder Verwoert zegt dat de publiciteit wordt gezocht d.m.v. flyers en 

folders, maar ook informatie via de gemeentelijke rubriek in de krant. Ook zal de 

voorliggende folder iets aangepast worden verstrekt op de scholen. 

De heer Kapelle (VVD) is blij met de toezegging in de rapportage dat er eind 2011 

geëvalueerd gaat worden. Hij neemt aan dat het meten van de kwaliteitseis van 

80% direct beantwoorden van binnenkomende telefonische vragen hierin 

meegenomen wordt. 

Wethouder Verwoert vindt het een terechte vraag. Dit zal inderdaad zeker een 

onderdeel zijn in de evaluatie. 

De heer Vink (SGP) mist op de website-CJG een aantal stichtingen. Kunnen die er 

nog bij? 

Wethouder Verwoert verzoekt de heer Vink om de stichtingen die graag geplaatst 

willen worden op de website aan hem te mailen. Hij gaat dan kijken OF dit 

mogelijk is. Voor zover hem bekend kent dit geen beperkingen. 

 

8. Stukken ter advisering 

8.1 Voorstel tot vaststelling van de Verordening kwaliteitsregels peuterspeelzalen 

Neerijnen 2011 (2011-03-12052) 

Advies Dit aangepaste voorstel (integraal opnemen van nagezonden Erratum) kan als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

9. Rondvraag 

 De heer Vink (SGP) heeft tijdens het werkbezoek aan de Wittenberg in Haaften 

vernomen dat er financiële tekorten zijn. Dit baart zijn partij zorgen. Worden die 

zorgen gedeeld door het college? 

Wethouder Verwoert zegt dat die zorg door het college wordt gedeeld. Echter 

wordt er al snel naar de gemeente gekeken bij financiële tekorten, maar de 

Wittenberg heeft zelf 2 jaar geleden getracht commercieel te gaan. Daarmee is de 

organisatie natuurlijk eerst zelf verantwoordelijk voor een gezond financieel 

beheer. Het college is met de Wittenberg in gesprek over nieuwbouw/uitbreiding 

van de huisvesting. 

Mevrouw Van Kuilenburg benadrukt dat er al vele jaren woningnood is bij de 

Wittenberg. Ze vraagt of daar nu eens echt iets aan kan gebeuren. Ze schaamt zich 

zo langzamerhand om dit jaar op jaar aan te moeten horen. Men komt er behoorlijk 

door in de problemen. 
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Wethouder Verwoert deelt mede dat het college hierover in gesprek is met de 

Wittenberg, maar ook met Zorgcentrum Rivierenland. Realisatie van nieuwbouw 

door de Wittenberg zit o.a. vast op de grondkosten en de normen die gesteld 

worden aan woningen voor de zorg. 

 

De heer Van Weelden (SGP) vraagt naar de meetresultaten van het LEA. 

De heer Van Veluw (beleidsambtenaar SaZa) zegt dat die nog niet beschikbaar 

zijn. Zodra ze er zijn worden ze bespreekbaar gemaakt in eerst de stuurgroep en 

later de werkgroep LEA. 

 

De heer Kapelle (VVD) zegt i.h.k.v. de LEA in Neerijnen weinig initiatief te 

hebben vernomen bij de gehouden boekenweek. 

Wethouder Verwoert antwoordt dat er wel degelijk aandacht aan is besteed door 

de bibliotheken. Er is nog een kinderboekenweek in aantocht, die aangegrepen kan 

worden om lezen meer onder de aandacht te brengen van kinderen en hen daartoe 

te stimuleren. Overigens zal uw gemeenteraad binnenkort een nieuw convenant 

bibliotheekwerk worden voorgelegd. 

 

10. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn 

d.d. 17 mei 2011 

 

De raadsgriffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen   C. Nijhoff 


